
PROTOKÓŁ Nr II/2014 

II sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 11 grudnia 2014 r. 

Miejsce posiedzenia - Sala Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 13
00

- 14
00

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych, nieobecny Krzysztof Karbowski.  

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Pan Waldemar Chochowski - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad i zapytał, czy są uwagi lub wnioski. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako 

punktu 5e) projektu uchwały w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 

Dęblin na lata 2014 – 2019. Podjęcie tej uchwały jest niezbędne do uzgodnień czynszowych i 

przeprowadzenia remontów mieszkań. Poprzedni program wygasł, dlatego po podjęciu tej uchwały 

będziemy mogli zacząć prawidłową gospodarkę mieszkaniową. 

Radny Andrzej Banaś – zapytał, czy w dniu dzisiejszym mija ostateczny termin podjęcia tej 

uchwały, czy nie można rozpatrywać tego projektu na następnej merytorycznej sesji. 

Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że uchwała nie musi być przyjęta dzisiaj, ale musi być podjęta 

do końca roku. W grudniu odbędzie się jeszcze jedna sesja Rady Miasta, więc radni będą mogli 

zapoznać się z treścią projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt nie był rozpatrywany przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej Rady Miasta, bo wpłynął do Biura Rady Miasta po zakończeniu prac Rady poprzedniej 

kadencji. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku Burmistrza Miasta – „za” wnioskiem był 1 głos, przy 

13 głosach „przeciw”. 

Rada 13 głosami „za i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęła porządek obrad II sesji, 

w następującym brzmieniu:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) stanu liczbowego stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

b) ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

c) wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

6. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

7. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Miasta. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 

Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta - Waldemar Chochowski – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

 4 grudnia – uczestniczyłem wspólnie z Panią Burmistrz Beatą Siedlecką w imprezie 

Mikołajkowej zorganizowanej przez Zarząd Osiedla Starówka, która odbyła się w Miejskiej 

Bibliotece Publicznej. 

 4 grudnia – brałem udział w imprezie Mikołajkowej zorganizowanej przez Zarząd Osiedla 

Wiślana w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 w Dęblinie. 

 5 grudnia – odbył się kiermasz świąteczny w Miejskim Domu Kultury, gdzie zostały wystawione 

prace z Miejskiego Domu Kultury, Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego, Warsztatów 

Terapii Zajęciowej oraz przygotowane przez uczniów internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 

w Dęblinie. Wszystkie prace można było zakupić. 

 6 grudnia – uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym Polskiego Związku 

Wędkarskiego Koło „START”. Wędkarze zgłosili problem dodatkowych wysokich opłat 

za wędkowanie na wodach Wisły, które są nakładane przez Okręg Radomski. Wędkarze 

poprosili Panią Burmistrz o zorganizowanie spotkania w tej sprawie. 

 Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejsza sesję. 

 

Burmistrz Miasta – Beata Siedlecka przedłożyła informację o swojej pracy w okresie 

od 01.12.2014 r. do 11.12.2014 r.  

 Odbiór zadania inwestycyjnego „Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa w Dęblinie”, 

polegającego na wykonaniu dróg i ciągów pieszych w ulicach Hładuniaka, Pułaskiego, 

Słowackiego, Polnej i Norwida. Zadanie było wykonywane w ostatnim kwartale 2014 r. 

Wykonawca inwestycji nie wywiązał się dostatecznie z realizacji warunków umowy. Są kłopoty 

z odebraniem zadania ze względu na niewłaściwą jakość wykonanych prac. Musi nastąpić 

odebranie zadania uznając je za zrealizowane z wadami, aby nie stracić dofinansowania 

przyznanego przez Wojewodę Lubelskiego. Być może Miasto nie odzyska części środków. 

W ramach umowy zawartej z wykonawcą mamy zabezpieczenie gwarancyjne na wykonanie 

poprawek. Przesunięty został termin końcowy odebrania prac, naliczone zostały kary umowne 

za nieterminowe wykonanie zadania. Rozliczenie zadania nastąpi do 18 grudnia 2014 r. 

 4 grudnia – brałam udział w spotkaniach Mikołajkowych w osiedlach Starówka i Wiślana.  

 6 grudnia – uczestniczyłam w Walnym Zgromadzeniu Sprawozdawczym Polskiego Związku 

Wędkarskiego Koło START w Dęblinie, na którym został zgłoszony wniosek do Burmistrza 

Miasta Dęblin o zorganizowanie spotkania przedstawicieli kół wędkarskich działających 

na terenie Dęblina, w Stężycy i w Rykach, jak również żeby zorganizować spotkanie 

z przedstawicielami okręgów Polskiego Związku Wędkarskiego w Lublinie i w Radomiu. Chodzi 

o zmianę warunków porozumienia zawartego między PZW w Radomiu a PZW w Lublinie, 

na mocy którego zostały wprowadzone dodatkowe składki, co zdecydowanie podniesie koszty 

łowienia na terenie naszych łowisk. 

 Podjęłam działania zmierzające do zorganizowania w styczniu 2015 r. Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy, która jak co roku będzie organizowana na terenie Klubu 4. Skrzydła 

Lotnictwa Szkolnego. Otrzymałam obietnicę, że w przyszłości będziemy mogli przenieść 

te uroczystości na teren Miasta, w ramach porozumienia z Wyższą Szkołą Oficerską Sił 

Powietrznych i Klubem 4. Skrzydła, w celu zwiększenia dostępności mieszkańców miasta do tej 

imprezy. 
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Ad. pkt 4. 

Zapytania, interpelacje i wnioski. 

 Radny Henryk Wiejak w związku z przedstawioną informacją Burmistrza o pracy między 

sesjami zapytał o termin odbioru inwestycji „Przebudowa i budowa ulic w os. Lipowa 

w Dęblinie”, która ma być rozliczona do 18 grudnia 2014 r. 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych - Krzysztof Potocki powiedział, że od roku 

2011 dopomina się o doposażenie, a szczególnie o ogrodzenie placu zabaw przy ulicy 

Podchorążych. W protokole pokontrolnym z przeglądu placów zabaw z dnia 08.04.2014 r. jest 

wyraźny zapis, że plac znajduje się przy ruchliwej ulicy i wymaga bezwzględnego ogrodzenia. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że w dniu 04.11.2014 r. złożył wniosek o postawienie 

ogrodzenia placu zabaw przy ul. Podchorążych, z wykorzystaniem środków przyznanych 

z budżetu Miasta dla Zarządu Osiedla w kwocie 520 zł, na który nie uzyskał odpowiedzi. 

Na zakończenie dodał, że na ul. Podchorążych przez 4 lata nie została wykonana żadna 

inwestycja ze środków Miasta.  

 

Ad. pkt 5a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stanu liczbowego stałych komisji Rady Miasta 

Dęblin. 

Przewodniczący Rady Miasta jako projektodawca przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) 

oraz poinformował, że na podstawie § 54  pkt 1 i 2 Regulaminu Statutu Miasta Dęblin:  

1. Komisje powołuje Rada Miasta, spośród radnych, ustalając ich skład liczbowy i osobowy. 

2. Stan liczbowy poszczególnych komisji stałych ustala Rada odrębną uchwałą w liczbie 

nieprzekraczającej 5 osób.  

Wzorem lat ubiegłych projekt przewiduje składy 5-osobowe, które pozwalają na sprawne działanie 

komisji oraz opiniowanie projektów uchwał. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr II/3/2014 w sprawie stanu liczbowego stałych komisji Rady 

Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miasta Dęblin. 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, 

że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, z wyjątkiem pełniących funkcje Przewodniczącego 

lub Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Radni sami zgłaszają akces do pracy w poszczególnych 

komisjach z tym, że nie więcej niż do dwóch. Radni dokonali wyboru, w których komisjach chcą 

pracować, dlatego Przewodniczący wyczytał osoby, które zgłosiły akces do pracy w poszczególnych 

komisjach. Po czym zapytał, czy radni w dalszym ciągu podtrzymują swoje deklaracje. 

Ponieważ nikt nie zabrał głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr II/4/2014 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ustalono następujące składy osobowe stałych komisji Rady Miasta: 

Komisji Rewizyjnej: 

1) Mikusek Krystyna, 

2) Pasek Robert, 

3) Skóra Damian, 
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4) Sobiech Jerzy, 

5) Zamojski Witold. 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu: 

1) Banaś Andrzej, 

2) Chomżyński Sławomir, 

3) Karbowski Krzysztof, 

4) Rodzik Regina, 

5) Warenica Waldemar. 

Komisji Gospodarki Komunalnej: 

1) Banaś Andrzej, 

2) Ceglarski Mariusz, 

3) Mikusek Krystyna, 

4) Grobel Mieczysław, 

5) Zamojski Witold. 

Komisji Samorządu i Porządku Publicznego: 

1) Ceglarski Mariusz, 

2) Grobel Mieczysław, 

3) Mikusek Renata, 

4) Rodzik Regina, 

5) Skóra Damian. 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: 

1) Chochowski Waldemar, 

2) Karbowski Krzysztof, 

3) Mikusek Renata, 

4) Pasek Robert, 

5) Wiejak Henryk. 

Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej: 

1) Chochowski Waldemar, 

2) Chomżyński Sławomir, 

3) Sobiech Jerzy, 

4) Warenica Waldemar, 

5) Wiejak Henryk. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę na ukonstytuowanie się komisji. 

 

Ad. pkt 5c. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących 

stałych komisji Rady Miasta Dęblin. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w przerwie sesji odbyły się pierwsze posiedzenia 

każdej komisji, w trakcie których wyłoniono przewodniczących i wiceprzewodniczących, następnie 

przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik). 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr II/5/2014 w sprawie wyboru przewodniczących  

i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący i wiceprzewodniczący stałych komisji Rady Miasta: 

1. Komisji Rewizyjnej 

na przewodniczącego – Zamojski Witold, 

na wiceprzewodniczącego – Skóra Damian. 
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2. Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 

na przewodniczącego – Chomżyński Sławomir, 

na wiceprzewodniczącego – Banaś Andrzej. 

3. Komisji Gospodarki Komunalnej 

na przewodniczącego – Grobel Mieczysław, 

na wiceprzewodniczącego – Zamojski Witold. 

4. Komisji Samorządu i Porządku Publicznego 

na przewodniczącą – Rodzik Regina, 

na wiceprzewodniczącego – Skóra Damian. 

5. Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

na przewodniczącą – Mikusek Renata, 

na wiceprzewodniczącego – Pasek Robert. 

6. Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej 

na przewodniczącego – Warenica Waldemar, 

na wiceprzewodniczącego – Sobiech Jerzy. 

 

Ad. pkt 5d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił projekt uchwały, (stanowi załącznik) oraz poinformował, 

że według § 97 ust.1 pkt 1 a) Statutu Miasta, czynności w zakresie ustalania wynagrodzenia wobec 

Burmistrza Miasta, wykonuje Rada Miasta w formie uchwały. 

W związku z błędnym obliczeniem powstałym podczas sporządzania projektu wprowadził 

autopoprawkę: § 1 ust. 3 otrzymuje brzmienie „dodatek specjalny stanowiący 25% wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego łącznie – 1.650,00 zł”, zamiast 1.625,00 zł. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie).  

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr II/6/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Z dniem 1 grudnia 2014 r. przyznaje się Pani Beacie Siedleckiej – Burmistrzowi Miasta Dęblin 

wynagrodzenie miesięczne obejmujące: 

1. wynagrodzenie zasadnicze w wysokości  - 5.000,00 zł, 

2. dodatek funkcyjny w wysokości – 1.600,00 zł, 

3. dodatek specjalny stanowiący 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego łącznie – 

1.650,00 zł, 

4. dodatek za wieloletnią pracę zgodny ze stażem pracy – na podstawie ustawy o pracownikach 

samorządowych. 

 

Ad. pkt 6. 

Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - udzieliła odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 dla radnego Henryka Wiejaka – termin odbioru zadania „Przebudowa i budowa ulic  

w os. Lipowa w Dęblinie” – odbiór został ustalony na 10 grudnia 2014 r. Zakończenie odbioru 

planowane jest na 16 grudnia 2014 r., tak aby zmieścić się w terminie rozliczeń. W tym czasie 

będzie trwało sprawdzanie jakości robót i przedłożonych dokumentów. Będą wskazywane 

uchybienia, które firma wykonawcza będzie musiała poprawić. 

 dla Przewodniczącego Zarządu Osiedla Podchorążych - K. Potockiego – jak można 

gospodarować środkami z budżetu Miasta przyznanymi dla Zarządu Osiedla – w roku 2014 

osiedle Podchorążych miało przyznaną kwotę 550 zł, z czego 30 zł wykorzystało, więc 520 zł 

pozostaje do wykorzystania do końca roku budżetowego. Trudno określić, czy zarząd osiedla 
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zdoła wykorzystać środki na ogrodzenie. Burmistrz dodał, że w projekcie budżetu na 2015 r. 

będą środki przeznaczone dla Zarządów Osiedlowych. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych – powiedział, że złożył wniosek o wybudowanie 

ogrodzenia placu zabaw z wykorzystaniem środków Zarządu Osiedla w dniu 4 listopada 2014 r. i nie 

otrzymał do tej pory odpowiedzi, dlatego jest problem z wykorzystaniem tych środków. Na placach 

zabaw są wymagane pewne atesty, jest to teren Urzędu Miasta, więc nie można samowolnie 

go ogradzać. Ponieważ przez 4 lata nie było żadnych inwestycji na os. Podchorążych, dlatego 

w akcie desperacji próbował w ten sposób wykonać ogrodzenie placu zabaw. Jeszcze w tym roku 

można wykonać jakąś dokumentację, ponieważ jest to najważniejsza inwestycja do zrealizowania 

na tym osiedlu. Zarząd Osiedla wyraża zgodę na przekazanie z powrotem do Urzędu Miasta 520 zł 

przyznanych z budżetu Miasta, pod warunkiem zapewnienia, że w przyszłym roku wreszcie 

ta inwestycja ruszy, między innymi dzięki tym środkom.  

Następnie zapytał, czy Zarząd Osiedla ma wydać te środki na inne cele niż ogrodzenie. Nie chce, aby 

mówiono, że przewodniczący zarządu osiedla miał pieniądze i ich nie wykorzystał. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka – odpowiedziała, że potrzeby są znane, ale trzeba się trzymać 

przepisów prawa, ponieważ budżet jest uchwalany na rok i Zarządy osiedlowe otrzymują środki 

finansowe na dany rok budżetowy. Środki należy wykorzystać na dobre cele w tym roku, nie można 

ich przesunąć na przyszły. Przed przyjęciem uchwały budżetowej na 2015 r., projekt budżetu będzie 

omawiany przez komisje Rady Miasta i będą przeznaczane środki dla osiedli. Potrzeba budowy 

ogrodzenia placu zabaw przy ul. Podchorążych będzie na względzie w przyszłym roku. 

Poinformowała, że budowa ogrodzenia nie wymaga decyzji budowlanej, prawo budowlane pozwala 

wykonać takie prace na podstawie zgłoszenia, w związku z tym prace nie wymagają dokumentacji. 

Postara się ocenić potrzeby i formę w jakiej ogrodzeni spełniałoby warunki bezpieczeństwa. 

W przyszłym roku Miasto próbowałoby pomóc w tej inwestycji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone odpowiedzi na wszystkie 

zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 7. 

Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu z I sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 

zatwierdzenia. 

  

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

„Za” przyjęciem protokołu z I sesji było 14 radnych (jednogłośnie). Tym samym Rada Miasta 

przyjęła protokół z I sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 8. 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Waldemar Chochowski 

zamknął II sesję. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


